
Hvorfor gjør ikke politikerne noe med strøm og 
drivstoff prisene?

Det er naturligvis fordi de har fordeler av at det er som det er.  Fordeler for seg 
og sin politikk ved å opprettholde høye priser! Men også fordi de har rotet det 
til slik at det blir vanskelig. Like  fullt er det mulig å få det til.  

Det er etablert at vassdragene er fellesskapets ressurs. Det er reflektert i 
lovgiving. Energiloven. Det er forvaltet av myndighetene og resultatet ser vi 
idag. Gjennom etableringen av Statoil for oljen og Statskraft for vannkraften og
skiftende regjeringer  er vi der med underskudd på kraft og altfor høye 
kraftpriser. Økonomisk ruin hadde vært et faktum hadde det ikke vært for oljen.
Den er like om hjørnet hvis det ikke skjer noe drastisk snart!

I sin tid tok politikere grep og gjorde strøm til en vare, energiloven ble endret i  
1990. Strømmen skulle etter det kunne selges til høyest mulig pris og gi størst 
mulig inntekter til eierne av kraftproduksjonen! Og der er vi i dag. De fikk det 
som de ville. Kraftprodusentene.

Mens med skylapper på så og ser politikerne inntekter til sine «saker». og 
glemmer at billig energi får all virksomhet til å blomstre! Virksomheter som 
befolkning og samfunnet skal hente sine inntekter fra!
Virksomheter har ikke akkurat blomstret siden 1990! Med et unntak, 
Lakseoppdrett!

Vi har hatt en stor inflasjon som ikke blir bedre av handel med EU, som har ført
samme feilaktige energipolitikk og fått den samme uheldige utviklingen av 
inflasjon. Nå besitter ikke EU energiressurser slik Norge gjør, noe som gjør 
saken deres verre.

At man ikke ser at ekstra høye kraftpriser forårsaker kostnadsøkninger på alle 
områder og følgelig en forsterket inflasjon er uforståelig! 
Det er komplett umulig at politikerne og deres økonomiske rådgivere ikke ser 
det!

Så hvorfor har ikke Norge og dets beboere verdens billigste kraftpriser? 
Hvorfor sliter alt og alle med økonomien for tiden når det kunne vært motsatt? 

Det er «vi» som eier energien! Politikernes oppgave er forvaltning. Hvorfor 
gjør de da en så elendig jobb?  



Det er det de gjør og det de lar vær å gjøre, det de burde gjort, som har skylden!
De kan jo starte med å få ned energi, strøm og drivstoff, prisene. (kostpris!)
Så kan de samtidig eliminere årsakene til at det bygger seg opp til et stort 
underskudd på strøm. Dvs, stoppe unødvendig elektrifisering og skrote alle 
CO2-utslipp reduserende prosjekter som også er unødvendige!.

Fordi dere har avvist og lukket øynene for fakta, så har dere nok ikke fått 
med dere at CO2 i atmosfæren styrer ikke global temperatur. 

Det er nå vitenskapelig verifisert gjennom enkle til å stole på observasjoner! 
Målinger av global gj.sn. temperatur og CO2 i atmosfæren!
Drivhuseffekten er en innbilt effekt!


